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Fra: Jan Ravn Christensen
Sendt: 17. november 2019 08:21
Til: MBA-Byradsservice
Emne: 10-dages forespørgsel - fremrykning af investeringer i sikkerhed ved åen

Kære Byrådsservice 

Jeg vil gerne bede om, at få besvaret nedenstående spørgsmål af Borgmesterens Afdeling i henhold til reglerne 
for 10‐dages forespørgsler. 

I Aarhus Stiftstidende d. 17/11 er der en artikel om indkøb af varmesøgende kameraer ved åen. I den forbindelse 
nævnes det at der vil være en ekstraudgift ved at fremrykke indkøb og opstilling. 

Hvad vil renteudgiften være hvis der skal fremrykkes 1,9 mio. kr. 1 måned fra B2020 til i stedet at bruges i 
november/december 2019? 

Med venlig hilsen 
Jan Ravn Christensen, Byrådsmedlem (SF) 


